# Cambodia Daily SIC/FIT package 3 Days Phnom Penh – City Tours

# TOUR CODE: S PP-3A

### Schedule:

#### D1: Arrival Phnom Penh

- Free & Easy
- Enjoy Optional Tour

# D2: Phnom Penh (B/L/D)

- > Royal Palace
- Silver Pagoda
- > Toul Sleng Museum
- Russian Market
- ➤ Wat Phnom
- Daun Penh Statue
- > Independence Monument
- > Norodom Sihanouk Statue
- Killing Field

#### D3: Departure-Phnom Penh (B)

- Transfer to airport
- End Tour

## PHOTO GALLERY









# **Tourist Attraction:**

### DAY 1: ARRIVAL ★ PHNOM PENH

Upon arrival Phnom Penh Airport, meet and greet. You will be transfer to your selected hotel. (Hotel check in time 2pm.) Relax at the hotel for freshen up and enjoy the remainder of the afternoon at own leisure **or enjoy optional tours**. Overnight in Phnom Penh.

第一天:抵达金边飞机场后,您将被迎接并转送到您入住的酒店(下午 2 点登记酒店)。其余下午是休息时间,您可选着自由活动或**自费项目**。宿夜金边。

# DAY 2: PHNOM PENH – Full day temple tours (B, L, D)

Morning after breakfast at hotel, enjoy Phnom Penh city tour visit **Royal Palace and Silver Pagoda** that located in the same compound. Next, visit **Toul Sleng The Genocide Museum** (S 21). We stop at **Russian Market** for souvenir shopping and lunch at local restaurant. Afternoon visit **Wat Phnom**, take a short stop for photograph at **Independent Monument**. Then, continue to **The Killing Field (Cheung Ek) 15Km** from Phnom Penh. Dinner at local restaurant. Overnight in Phnom Penh.

第二天:早餐于酒店后,游览金边市观光点例如**皇宫**和附近的**金银阁寺**。之后,参光**波布罪恶馆**。在**俄罗斯市场**短暂停留,您可购买纪念品。午餐于本地餐厅。下午,参观**塔仔山**。在**独立纪念牌**短暂停留,您可观光或照相。接着参观离金边市 15 公里远的**杀戮场**(Cheung Ek)。晚餐于本地餐厅,宿夜金边。

# **DAY 3: PHNOM PENH ★ DEPARTURE (B)**

After breakfast free on own leisure till time to pick up at hotel for transferring to your next destination. Tour ends here.

第三天: 早餐后自由活动直至集合时间, 您将被接并送到您的下一个目的地。旅游在此结束。

OPTIONAL TOUR: Tour price is valid for selling in combination with the above package only

#### (Tour code: PSH-1BO): 3 hour — Discover Culture

**Duration: 08:00 – 11:00 OR 14:00 – 17:00** 

- Pick up at your hotel or direct transfer on arrival 在酒店接人或在抵达时直接接人,
- Visit National Museum 参观国家博物馆、
- Central Market 中央市场,
- Drop off at your hotel. 送到酒店。

English guide Price: SGD 48/Pax (Min. 2pax) Chinese guide Price: SGD 51/Pax (Min. 2pax)

### **Service Include:**

Thai or English speaking tour guide /Chinese speaking tour guide, Entrance Fees, Transfer by A/C van. 服务包括: 英文导游、门票、A/C面包车接送。

Tour code: S PP-3A			Tour price per person in SGD							Extra night per room		Peak	Compulsory Meal	
Hotel Cat.	City	Hotel Name	SIC English Guide			SIC Mandarin Guide			Single Sup.	with breakfast and transfer		season surcharge per person	New Year Eve	Chinese New Year
			2pax	4pax	брах	2pax	4pax	брах		SGL/ TWN	TRP	per Night	24, 31 Dec	19 Jan - 05 Feb
3*	PNH	Samnang Laor Hotel or Similar	191	182	170	201	191	180	74	62	83	-		-
4*C	PNH	Le Mont Hotel or Similar	198	189	177	208	198	187	81	69	90	-		-
4*B	PNH	Phnom Penh Era Hotel or Similar	219	210	198	229	219	208	102	90	125	-		-
5*	PNH	Palace Gate Hotel or Similar	317	308	296	327	317	306	200	188	244	-		-

# **Terms & Conditions**

<u>Tour Price Included:</u> Hotel accommodation, Tour guide (English or Mandarin), Entrance fee as per program, Transfer during tour by VAN or MINIBUS, domestic transfer by express bus, Meals as mentioned in the itinerary, Drinking water: 2 Bottles/ Day/ Person, No additional charge for HALAL or INDIAN meals.

<u>Tour Price Not Included:</u> Meals other than mentioned above, Personal expenses (Drinks, Laundry, Telephone, etc.), Travel insurance and other services not indicated in the package inclusions.

<u>Child price:</u> Child under 2 years old: Gratis. Child under 12 years old shares with parent no extra Bed: 65%, with Extra bed: 90%. Child 12 years old is considered as adult.

**Click here to Submit Enquiry** 

(KUT-19/06/2019)